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Zápis z 6. zasedání AS FIM ze dne 12. 5. 2015 

Přítomni: Kacetl Jaroslav, Bachmann Pavel, Chaloupská Pavlína, Malý Filip, 
Borkovcová Monika, Salinger Michal, Cejnarová Iva, Horák Vladimír 
 
Hosté:  Grulich Petr, Janeček Václav, Kozel Tomáš, Poulová Petra, Šrámková Hana 
 
Program:  
 
1. Zahájení  
2. Návrh novely Studijního a zkušebního řádu UHK (předkládá dr. Grulich, prorektor 

UHK) 
3. Výroční zpráva o činnosti FIM UHK za rok 2014 (předkládá doc. Janeček, děkan 

FIM) 
4. Výroční zpráva o hospodaření FIM UHK za rok 2014 (předkládá doc. Janeček, 

děkan FIM) 
5. Rozpočet FIM (předkládá doc. Janeček, děkan FIM) 
6. Organizace Akademické obce FIM – plánované na 2. 6. 2015 (předkládá dr. 

Kacetl, předseda AS FIM)  
7. Různé 

a. Případné zvětšení velikosti školního úložiště - osobního disku 
(místopředseda AS FIM Horák) 

b. Možné formy propagace FIM (dr. Mls, místopředseda AS FIM) 
c. Reakce AS FIM na výzvu AS PedF 

 

 
Průběh zasedání: 
 
Bod č. 1: Zahájení 
 
Předseda AS FIM Mgr. Jaroslav Kacetl, Ph.D., přivítal přítomné senátorky, senátory 
a hosty a představil program, který byl schválen bez připomínek.  
 
 
Bod č. 2:  Návrh novely Studijního a zkušebního řádu UHK 
 
Dr. Grulich představil novelu Studijního a zkušebního řádu UHK. Uvedl, že některé 
změny reflektují přechod na IS STAG a další změny vzešly z inciativy fakult. Dojde 
k přechodu na ECTS systém známkování. Na obsahu novely se shodly jednotlivé 
součásti UHK prostřednictvím svých zástupců spolu se studentskou komorou AS 
UHK. Nyní probíhá projednávání v akademických senátech jednotlivých součástí.  
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Diskuse k bodu č. 2: 
Senátoři AS FIM vznesli doplňující dotazy ohledně doplňkových způsobů výuky 
(Dr. Chaloupská), změně formy studia během prvního roku studia (Ing. 
Borkovcová) a délce výuky v semestru (Dr. Kacetl). Dr. Grulich spolu s Doc. 
Kozlem všechny dotazy objasnili. 
 
 
Bod č. 3: Výroční zpráva o činnosti FIM UHK za rok 2014 
 
Doc. Poulová představila Výroční zprávu o činnosti FIM UHK za rok 2014.  
 
Diskuse k bodu č. 3: 
 
Ing. Borkovcová (dříve Šímková) požádala o opravu svého příjmení ve Výroční 
zprávě.  
Doc. Janeček upozornil na zvyšující se studijní neúspěšnost a následně na toto téma 
proběhla diskuse.  
 
Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
AS FIM schválil Výroční zprávu o činnosti FIM UHK za rok 2014. 
 
 
Bod č. 4: Výroční zpráva o hospodaření FIM UHK za rok 2014 
 
Dr. Šrámková shrnula hlavní údaje Výroční zprávy o hospodaření FIM UHK za rok 
2014. Celkový hospodářský výsledek FIM byl z hlavní i z doplňkové činnosti po 
zdanění kladný ve výši 77 776 Kč. V průběhu projednávání tohoto bodu se na 
jednání dostavili Iva Cejnarová a Vladimír Horák. 
 
Diskuse k bodu č. 4: 
 
Doc. Bachmann se dotazoval na porovnání výše příspěvků dle ukazatele A 
a K v letech 2013 a 2014.  Dr. Šrámková uvedla, že příspěvek A má klesající 
tendenci (dle počtu studentů), zatímco příspěvek K se mírně zvýšil.  
Dále proběhla diskuse ohledně tvorby rozpočtů kateder. Rozdělení finančních 
prostředků je dáno zaměřením katedry (nákup software, zahraniční cesty apod.). 
 
Hlasování: 8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
AS FIM schválil Výroční zprávu o hospodaření FIM UHK za rok 2014. 
 
 
 



 

�
 

Bod č. 5: Rozpočet FIM 
 
Doc. Janeček informoval o aktuální situaci ohledně rozpočtu UHK a FIM na rok 
2015. Rozpočet UHK není zatím schválen a UHK i fakulty se nacházejí 
v rozpočtovém provizoriu. Provizorní rozpočet FIM počítá s poklesem financování 
téměř všech položek, vyjma cestovného a služeb (z důvodu ukončení projektů ESF). 
Problémem je část rozpočtu týkající se financování rektorátu, který si ve svém 
návrhu rozpočtu náklady meziročně zvyšuje. Nový návrh rozpočtu UHK bude 
projednáván na kolegiu rektora 14. 5., v případě dohody jej bude schvalovat AS 
UHK a následně rozpočet FIM podléhá schválení AS FIM.  
 
Diskuse k bodu č. 5: 
 
Dr. Kacetl vznesl za nepřítomného Dr. Mlse dotaz ohledně tvorby rozpočtu kateder. 
Dr, Šrámková uvedla, že rozpočty sestavují vedoucí kateder, příp. s tajemníky. Na 
dotaz ohledně financování zahraničních cest v rámci KRCR doc. Poulová uvedla, že 
členové KRCR vyjíždějí kromě jiných také na zahraniční cesty výukové (např. kurzy, 
výcviky pro studenty) a členové ostatních kateder podnikají zahraniční cesty 
spojené s vědeckou činností, které jsou hrazeny z rozpočtu děkanátu. 
 
Bod č. 6: Organizace Akademické obce FIM 
 
Dr. Kacetl navrhl termín konání na 2. 6. 2015 od 13 hodin v místnosti J1. Představil 
program, který byl po následné diskusi upraven do této podoby: 

• Zahájení 
• Zpráva o činnosti AS FIM 
• Výroční zpráva o činnosti FIM UHK za rok 2014 
• Výroční zpráva o hospodaření FIM UHK za rok 2014 
• Aktuální události 
• Představení činnosti studentské komory AS FIM 
• Diskuze 

Diskuse k bodu 6: 
 
Doc. Bachmann navrhl větší zapojení studentů a jejich účast na zasedání 
Akademické obce. V budoucnu bude možné diskutovat o jiném termínu, příp. 
zvláštním shromáždění Akademické obce určeném pro studenty.  
 
Bod č. 7: Různé 
 
Dr, Horák inicioval diskusi ohledně případného zvětšení velikosti školního úložiště 
- osobního disku. Pro práci s některými programy v IT předmětech stávající 
velikost nestačí. Byla zmíněna možnost navýšení dle zapsaných předmětů, nicméně 
diskuse bude pokračovat a vedení fakulty bude hledat řešení.  
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Z podnětu Dr. Mlse proběhla krátká debata ohledně dalších forem propagace FIM. 
Doc. Janeček doporučil předat podněty Ing. Palánové, která má v kompetenci 
propagaci fakulty.  
 
Dr. Kacetl shrnul možnosti propagace zasedání Akademické obce dne 2. 6. 2015 
(web, nástěnka AS FIM, obrazovky, nástěnka u recepce). 
 
Dr. Kacetl seznámil přítomné se stanoviskem AS PdF ze dne 29. 4. 2015 vyjadřující 
nesouhlas se stávajícím rozpočtem a navyšování výdajů rektorátu v době, kdy 
klesají příjmy. Dále Dr. Kacetl přednesl vyjádření členů ekonomické komise AS 
UHK, Dr. Hamplové, Dr. Marešové a Dr. Mlse. AS FIM se většinou hlasů usnesl, že 
rovněž vyjádří nesouhlas s dosavadní tvorbou rozpočtu a podpoří stanovisko AS 
PdF.  
 
Doc. Janeček informoval, že bude nutné po vydání novely Studijního a zkušebního 
řádu projednat novou směrnici děkana. Členové AS FIM souhlasili, že směrnice 
bude rozeslána e-mailem a následně projednána (členové AS zašlou připomínky e-
mailem). 
 
 
Dr. Chaloupská se dotazovala na fungování vzájemné výuky. Dr. Šrámková uvedla, 
že STAG vzájemnou výuku umožňuje a je vyúčtovávána mezi jednotlivými fakultami 
dle sestaveného „ceníku“ vždy před koncem akademického roku.  
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Usnesení:  
 
1. AS FIM se seznámil s novelou Studijního a zkušebního řádu UHK a projednal ji. 
 
2. AS FIM projednal a schválil Výroční zprávu o činnosti FIM UHK za rok 2014. 
 
3. AS FIM projednal a schválil Výroční zprávu o hospodaření FIM UHK za rok 2014. 
 
4. AS FIM projednal návrh provizorního rozpočtu na rok 2015.  
 
5. AS FIM svolává zasedání Akademické obce FIM dne 2. 6. 2015 od 13 hodin 
v místnosti J1. 
 
6. AS FIM vyjadřuje nesouhlas s dosavadní tvorbou rozpočtu UHK na rok 2015, kdy 
v době klesajících příjmů UHK rostou náklady rektorátu, a připojuje se ke 
stanovisku AS PdF ze dne 29. 4. 2015. 
 
 
Hlasování o usnesení:  
8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
Usnesení ze zasedání AS FIM dne 12. 5. 2015 bylo jednomyslně schváleno. 
 
 
Předseda AS FIM Dr. Kacetl poděkoval přítomným za účast a ukončil 6. zasedání 
AS FIM. 
 
   
Zapsala: Anna Opitz       Jaroslav Kacetl 
         předseda AS FIM 
 
 


